
Dne 3.3.2024 jsem byla přijata do nemocnice Na Homolce na gynekologické oddělení a den na to 

jsem byla operována (vyndání dělohy a vejcovodů), propuštěna jsem byla pak 7.3. Na Homolku 
chodím už roky na gynekologickou ambulanci k doktorce Šídlové, takže jsem věděla, že je to 
pracoviště profesionální a doktoři skvělí. Nicméně mi to nedá a musím napsat tuto pochvalu. 

Sama pracuji v pomáhající profesi, několik let i v domově pro seniory jako sociální pracovnice. 

Vím, jak jsou tyto profese těžké a náročné, jaká očekávání mívají klienti/pacienti a jak je někdy 
těžké je naplnit a tyto profese zvládat.  

Tým sester na gynekologii je naprosto úžasný. Byly milé, ochotné, vstřícné, trpělivé, 
empatické, velmi profesionální a přitom lidské. Tak to v jedné větě zní jednoduše, ale toto vše 

udržet je velmi těžké a opravdu si všechny zaslouží pochvalu. A abych tuto větu mohla upřímně 
napsat, je za tím velký kus jejich práce. Díky jejich péči pro mě bylo vše jednodušší a lépe 
zvládnutelné. Jsou vážně neuvěřitelné, jak to vše zvládají.  

Poděkování a pochvala patří samozřejmě i lékařům. Jsem naprosto v pořádku, vše se mi skvělé 

hojí, vše zvládli také velmi profesionálně a při vizitách také empaticky a lidsky. 

Zkrátka moc děkuji, a celému týmu na gynekologii chci říci: máte být na co hrdí, jste vážně 
báječní. Děkuji! 
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